



Mødereferat

Tid og sted:

21. august 2024 kl. 18.30
I klubhuset

Deltagere:

Søren Erik Nielsen - SEN	Niels Vestergaard – NV
Torben Grangaard - TG	Anne Marie Vestergaard – AMV
Torben Brandt – TB	Lars Tropp - LT
Frank Krogh Hansen - FKH	Karen Frederiksen – KF

Mødeleder: Søren Erik Nielsen

Referent: Karen Frederiksen

Punkt på dagsorden:**Indhold:****Ansvarlig**

- | | | |
|------------------------|---|-------|
| 1. Underskrift referat | <ul style="list-style-type: none">Referat af mødet 17. juni 2024 blev underskrevet. | KF |
| 2. Økonomi | <ul style="list-style-type: none">TB gennemgik regnskabet pr. 31.07.2024. Regnskabet følger budgettet, så vi forventer at ende på det budgetterede resultat. | TB+KF |
| 3. Banen | <ul style="list-style-type: none">Bane står rigtig godt pt. Der har været en del kritik af bunkers efter at de er blevet efterfyldt med sand. Det er den samme type sand som altid der er fyldt i, og det forventes at problemet løser sig efterhånden som sandet falder til.TG havde fået et par henvendelser fra medlemmer: Det er blevet foreslået at få sat en klokke op ved greenen på hul 8. Det kan være svært at se, om der står nogen på green, når man spiller ind. NV ser på sagen. <p>NV tager en snak med keeperne om at flytte boldsamlertrektoren, så den ikke står i vejen for udslag på måtterne.</p> <p>Omkring halvdelen af måtterne på drivingrange, og alle måtterne på par-3 banen ønskes skiftet næste år.</p> <ul style="list-style-type: none">Da det ikke længere er tilladt at bruge Round Up, er det blevet svært at holde parkeringspladsen fri for ukrudt. Det blev besluttet at prøve at finde en anden belægning, som er nemmere at holde.Firstcom Europe v. Frank Hechmann har undersøgt muligheden for en bedre netværksdækning på banen. TG sender materialet til SEN, som kigger på en mulig løsning.NV vender tilbage med tilbud på pallereol og dør. | NIV |
| 4. Husudvalget | TG fremlagde status på klubhusbyggeriet. SEN informerer via Nyhedsbrev om arbejdet. | TG |



Bestyrelsen



Der afholdes medlemsmøde 18. november 2024 i Pyramidesalen.

- | | | |
|-------------------------------|---|-----|
| 5. Hjemmesideprojekt | <ul style="list-style-type: none">• En ny flot hjemmeside er på trapperne. Den 1. september er selve rammerne på plads, så skal der fyldes informationer i. Kristian Leth og Per Lindholm bliver primus motorer på dette og vil efterfølgende stå for vedligeholdelsen af hjemmesiden. Der er lavet nye droneoptagelser og taget nye fotos. Jysk Fynske Medier står for den efterfølgende undervisning i brugen af hjemmesiden. | SEN |
| 6. Udvikling Odder | <ul style="list-style-type: none">• Der er udarbejdet en dagsorden for afvikling af besøget fra Udvikling Odder den 2. september. SEN, TG, NV, KF, Per Lindholm, Henriette Schødt og Nicolai Røgen mødes til formøde mandag den 26. august kl. 15.00. | TG |
| 7. Greenfee samarbejde | <ul style="list-style-type: none">• Tilbuddet fra TeeFlx, blev gennemgået. Det blev besluttet at takke nej, da der i forvejen er meget tryk på vores bane, og vi allerede er en del af ØGR.• Det blev besluttet at indgå en aftale med Stensballegaard Golfklub om et greenfeesamarbejde med 33% rabat. | KF |
| 8. Buggy nøgler | <ul style="list-style-type: none">• NV undersøger erfaringerne med nøgleboks og vender tilbage til KF. Er der gode erfaringer bestilles boksen. | KF |
| 9. Vigtige datoer | <ul style="list-style-type: none">• 2. september 2024 – Udvikling Odder• 7.+ 8. september 2024 – Klubmesterskaber• 16. november 2024 - Strategimød | KF |
| 10. Næste møde | <ul style="list-style-type: none">• Mandag den 23. september 2024 kl. 18.00 | SEN |